
    Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Krivej č. 3  zvolaného v zmysle zákona č.369/1990 

Zb. o obecnom zriadení, konaného dňa 7.4.2011  o 18.00 hod. v kancelárii starostu obce. 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

Celkový počet poslancov OZ  7 

Počet prítomných poslancov   6 

 

Prítomní: Peter Dţubek,   starosta obce 

  Baláţ Juraj,   Baranček Pavol, 

Stanček Tibor     Chmelár Jozef Ing., 

  Kravský Jozef,  Leginus Juraj Bc., 

     

Neprítomní:  Habovštiak Juraj Ing., ospravedlnený, 

Ďalší prítomní: Havrilová Rozália, ekonómka OcÚ, 

Grilusová Monika, kontrolór obce,  

   Florián Chmelár, predseda PSBU Krivá, 

   Ing. Július Habovštiak – Agrodruţstvo Krivá.   

 

K bodu 1 – Otvorenie: 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Krivej otvoril a viedol starosta obce Peter Dţubek.  

Starosta konštatoval, ţe z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 6, na základe čoho je 

obecné zastupiteľstvo uznášania schopné.  

Za overovateľov zápisnice určil poslancov: Jozef Kravský a Bc. Juraj Leginus, písaním 

zápisnice poveril ekonómku obce Rozáliu Havrilovú. 

Po tomto  oboznámil prítomných s programom zasadnutia a dal návrh na jeho schválenie. 

Poslanci s týmto návrhom súhlasili a program bol jednomyselne schválený. 

P r o g r a m   j e d n a n i a :   

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Kontrola plnenia uznesení. 

3. Pozemkové úpravy „Obec Krivá“. 

4. IBV Skalický vŕšok – pokračovanie prác. 

5. Informácia – el. rozvody, cesta „pod Barinami“.  

6. Rôzne: pošta, ţiadosti a iné. 

7. Diskusia. 

8. Schválenie uznesenia. 

9. Záver. 

 

K bodu 2 – Kontrola plnenia uznesení: 

Starosta obce konštatoval, ţe na ustanovujúcom zasadnutí nebolo prijaté ţiadne uznesenie 

v ukladacej časti. 

 

K bodu 3 – Pozemkové úpravy „Obec Krivá“: 

Starosta: v súčasnosti prebiehajú finálne rokovania v príprave pozemkových úprav v našej 

obci a poţiadal predsedu komisie pozemkových úprav, aby informoval poslancov o týchto 

rokovaniach.   

Florián  Chmelár, predseda PÚ: 

Na poslednom zasadnutí účastníkov úprav a zodpovedných pracovníkov boli vlastníci 

pozemkov podrobne informovaní o zásadách, ktoré sa musia dodrţiavať pri rozdeľovaní 



pozemkov. Komisia plánuje ukončiť pozemkové úpravy tak, aby zostalo čo najmenej 

neznámych vlastníkov pôdy. 

Lesné pozemky: z 340 ha zostáva pre neznámych vlastníkov len 1,77 ha. Táto parcela bude 

osobitne vyčlenená. Čo sa týka štepníc, sú podelené a odsúhlasené. 

Dôleţitým bodom bolo riešenie osvedčenia pozemkov z „raľníckych“ pozemkov 

a neknihovanej pôdy. Týka sa to štyroch vlastníkov, ktorí dali súhlas na kompenzáciu týchto 

pozemkov zo svojho podielu pôdy do vlastníctva „raľníckych“ účastníkov. 

Lesné pozemky, ktoré vzniknú po úprave pozemkov (339 ha) uţ budú v podiele podľa m2, 

nie podľa štvrtiek ako doteraz. 

 

Starosta: Vlastníci, ktorí získali pozemky osvedčením „raľníckych“ pozemkov nemali inú 

moţnosť ako vysporiadať tieto pozemky z dôvodu veľkého počtu vlastníkov. 

To isté sa stalo aj pri ROEP v intraviláne obce, kde niektorí vlastníci nadobudli obecné a 

„raľnícke“ pozemky za iné napr. pod potokom, cintorínom a pod. Zápis však prešiel len pri 

získaní vlastníctva pozemkov, ďalšie zápisy, previesť vlastníctvo pod potokom a cintorínom 

na obec resp. „raľníkom“ uţ neboli prevedené. Doklady o týchto zápisoch sa dokumentujú.  

 

Poslanci diskutovali ku stave cesty v „krivskej“ doline, ako urobiť nápravu. 

Starosta: Cesty v obci a v doline sa rýchlo ničia, drevo odváţajú preťaţenými tatrami. 

Ing. Jozef Chmelár – urbár zaistil štrk, diery boli dosypané. Nie je to však riešenie natrvalo. 

Ťaţba dreva stúpa, stromy boli napadnuté lykoţrútom a tieto dreviny bolo potrebné spíliť.  

Bc. Juraj Leginus – cesta Smoleňová a celá dolina je neusláte ničená. Skládky sú po oboch 

stranách cesty. 

Stanček Tibor – druţstevné traktory prechádzajú po novej miestnej komunikácii IBV 

Záholičie. Traktory by mali vyuţívať riadnu miestnu komunikáciu popred bytovku. 

  

K bodu 4 – IBV Skalický vŕšok – pokračovanie prác: 

Starosta informoval: 2.2.2011 obec odovzdala stavenisko na pripojenie EE IBV Skalický 

vŕšok. Trafostanica je osadená, poloţené káble, pripojenie bude dňa 19.4.2011. 

K súhlasu na vydanie stavebných povolení pre stavebníkov, musí byť súhlas vlastníkov na 

vyňatie pozemkov prístupovej cesty z PF . 

Najdôleţitejšie teraz je vysporiadanie pozemkov pod miestnu komunikáciu Skalický vŕšok. 

Ing. arch. Anna Gočová, Ruţomberok, zaslala na Obec Krivá „zmluvu o dielo č. 870-

70/2011“ na vykonanie urbanistickej štúdie a vyhotovenie projektu pre stavebné povolenie 

a realizáciu stavby vrátane rozpočtu a výkazu výmer, cena je vo výške 7400,- euro. 

 

K bodu 5 – Informácia – el. rozvody, cesta „pod Barinami“: 

Pozemky pod miestnu komunikáciu „pod Barinami“ sú vo vlastníctve obce. Vrchná vrstva 

bude zhrnutá a navozený štrk, aby mohli chodiť vozidlá. SSE bola odovzdaná ţiadosť aj 

zastavací plán na rozvody elektrickej energie nízkeho napätia . Po zaplatení pripojovacích 

poplatkov začne SSE realizovať stavbu.  

 

K bodu 6 – Rôzne: pošta, žiadosti a iné: 
Starosta informoval: 

Materská škola je napojená na internet a má e-mail.adresu skolka.kriva@orava.sk 

Obec zaslala ţiadosť na MF SR – údrţba miestneho rozhlasu. 

Od R.Paveleka sme dostali ţiadosť o povolenie tanečnej zábavy v kultúrnom dome. Poslanci 

nesúhlasia s organizovaním takýchto akcií v kultúrnom dome. 

Je vypracovaný GP na prístupovú cestu Kufa – poza MTS – Obec za účelom vysporiadanie 

vlastníctva poţiadala o súhlas na kúpu parcely  PSBU Krivá ktorá bude spresnená GO.   

mailto:skolka.kriva@orava.sk


Sťaţnosť Marta a Viliam Lofaj na pílenie dreva a znečisťovanie ŢP. Starosta zaslal odpoveď 

na tento list aj list pre Stanislava Janotu, o čom podrobne informoval poslancov.  

Výsledok stretnutia na Úrade práce – dlhodobo nezamestnaní môţu robiť na odstránení škôd 

spôsobených povodňami. Teraz máme v obci 46 nezamestnaných, z toho 7 dlhodobo 

nezamestnaných. 

Konfala Ján skončil pracovný pomer na vlastnú ţiadosť z dôvodu poberania predčasného 

starobného dôchodku. Od polovice apríla bude s ním uzavretá dohoda o pracovnej činnosti 

a bude príleţitostne vykonávať niektoré práce. 

Starosta Peter Dţubek a Ing. Juraj Habovštiak sa stretli so zástupcami ministra dopravy. 

Situácia vo financiách nie je ruţová. Moţnosť je prispieť na niektoré aktivity týkajúce sa 

dopravy a bezpečnosti. Treba sa zamerať aj na to, ţe obec Krivá začína byť pútnické miesto. 

K ceste R3 sa nevedeli presne vyjadriť, najskôr bude zahájená v roku 2014.  

ENVI PAK triedenie odpadov v obci je na dobrej úrovni, v škole je zber papiera aj tetrapaky. 

V deň zberu kuka-nádob naši chlapi dopĺňajú poloprázdne nádoby, likvidujú vrecia, 

dotrieďujú odpad a tým sa snaţíme zníţiť náklady za obec, ktoré nám fakturujú Technické 

sluţby Dolný Kubín. Odvoz jednej nádoby stojí 2,- eurá, či je nádoba plná alebo poloprázdna. 

To isté platí aj o vreciach pri nádobe, kaţdé vrece odvezú za 2,- eurá. Snaţíme sa zníţiť počet 

odvezených  nádob tým, ţe ich chlapi dosýpajú, resp. vrecami dopĺňajú iné nedoplnené 

nádoby. V priemere TS Dolný Kubín odváţajú 210-230 nádob z našej obce pri jednom 

vývoze.  

 

K bodu 7 – diskusia: 
Chmelár Florián – objavuje sa nepovolený výrub stromov. Na výbore PSBU sa dohodli, ţe 

upozornia občanov na dodrţiavanie zásad ťaţby v „urbárnych“ lesoch. 

Bc. Leginus Juraj – spady sa rozpadávajú. Do potoka niekto vypúšťa hnojovku. 

Suroviak Ján, drevovýroba – natíska odpad, piliny do brehov potoka. Poslanci sa dohodli, aby 

bol Suroviak písomne upozornení na dodrţiavanie pokynov pri likvidácii odpadu (piliny 

a pod.) 

Baláž Juraj - spady v potoku sú narušené.  

Starostu: obec napíše ţiadosť na „Povodie Váhu“ na riešenie úpravy spadov. 

Bc. Leginus Juraj – ako je to s výstavbou WC pri kostole.  

Starosta: stavbu bude zabezpečovať cirkevný výbor spolu s obcou, firmami v obci a pod.   

Grilusová Monika -   psy to je sústavný problém obce.  

Starosta:  psov je moţné odviezť do útulku v Ruţomberku, je s tým spojený ďalší postup.  

Kravský Jozef – ako je to s pieskoviskom v MŠ.  

Starosta:  robia sa drevené sedačky, tieţ boli zakúpené hračky do pieskoviska.  

Zároveň starostu informoval: dňa 29.3.2011 bolo výberové konanie na miesto riaditeľky MŠ, 

rada školy navrhla za riaditeľku Evu Sojčákovú.  

Kravský Jozef - autá lietajú po dedine veľkou rýchlosťou. 

Chmelár Jozef – znova je potrebné upraviť miestnu komunikáciu v krivom, asfalt na výtlky.  

 

K bodu 8 – Schválenie uznesenia: 

Zapisovateľka prečítala návrh na uznesenie a nakoľko k návrhu neboli ţiadne pripomienky 

ani doplňujúce návrhy, starosta obce nechal o uznesení hlasovať. Za návrh uznesenia 

hlasovali všetci prítomní poslanci a to nasledovne:     

Prítomných poslancov  7  

Za predloţený návrh hlasovalo 6 

Proti návrhu hlasovalo  0 

Zdrţal sa hlasovania   0 

Starosta obce konštatoval, ţe uznesenie OZ č. 3 bolo jednomyseľne schválené. 



 

 

 

K bodu 9 – Záver: 
V závere sa starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a 3. zasadnutie    

obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

       Peter  D ţ u b e k 

           starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia: 

Jozef Kravský 

Bc. Juraj Leginus 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                                   U Z N E S E N I E 
  zo zasadnutia obecného zastupiteľstva č. 3, ktoré sa konalo dňa  7.4.2011.  

 

 
Obecné zastupiteľstvo v Krivej 
 

 

I.  B e r i e   n a   v e d o m i e: 

 

a/ Informáciu o pozemkových úpravách „Obec Krivá“ prednesenú 

  predsedom komisie pre vykonanie úprav p. Floriánom Chmelárom. 

b/ Informáciu o pokračovaní prácna - IBV Skalický vŕšok. 

 c/ Informáciu o zakúpení cisternovej striekačky za 1900,- € pre potreby 

poţiarnej ochrany. 

 

II. Schvaľuje: 

  

a/ „Zmluvu o dielo č. 870-70/2011“ na vykonanie urbanistickej štúdie 

a vyhotovenie projektu pre stavebné povolenie a realizáciu stavby vrátane 

rozpočtu a výkazu výmer, cena je vo výške 7400,- euro, ktorú zaslala Ing. arch. 

Anna Gočová, Ruţomberok. 

 

III. U k l a d á: 

 

a/ Upozorniť písomne Jána Suroviaka, drevovýroba, na dodrţiavanie pokynov pri 

likvidácii odpadu (pilín a pod.) 

 

 

 

Hlasovanie o prijatí uznesenia: 

Počet  poslancov OZ  7 poslancov OZ 

Prítomných             6 poslancov OZ 

Za prijaté uznesenie  6 poslancov OZ 

Proti prijatiu uznesenia 0 poslancov OZ 

Zdrţal sa hlasovania  0 poslancov OZ 

 

 

 

  

       Peter   D ţ u b e k 

            starosta obce  

 

 

 

Overovatelia: 

Jozef Kravský 

Bc. Juraj Leginus 

 

 


